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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 17. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORĈULE 

 

Sjednica je odrţana 3. prosinca (ponedjeljak) 2012. godine, s poĉetkom u 18.35 sati, u Gradskoj vijećnici u 

Korĉuli.  

Sjednici je predsjedao Marinko Paţin – potpredsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradio je SrĊan Mrše, v.d. proĉelnika Upravnog odjel za opće poslove i mjesnu 

samoupravu.  

Sjednica se prenosila putem Radio Korĉule. 

Ostali nazoĉni: Mirko Duhović – gradonaĉelnik, Franc Stenek – zamjenik gradonaĉelnika i SrĊan Mrše –  

v.d. proĉelnika. 

UtvrĊen je (poĉetni) kvorum od 12 vijećnika. Od poĉetka nisu nazoĉili Lovro Krstulović, predsjednik 

Vijeća, te vijećnici Nika Silić Marojević i Zoran Ĉumbelić. 

 

AKTUALNI SAT 

Mario Sardelić pita, u kontekstu odreĊenih informacija da će se ukinuti neke brodske i trajektne linije za 

otoke, a u svrhu ušteda na subvencijama, gdje je u svemu tome Grad Korĉula, i što Grad Korĉula i 

gradonaĉelnik poduzimaju da se te uštede u što manjoj mjeri odraze na naše povezivanje  s kopnom. 

Zamjenik gradonaĉelnika, istiĉe da ono što će govoriti je vezano samo za Grad Korĉulu. Kao što je poznato 

više se je puta na Vijeću izvještavalo o našim aktivnostima koje su vezane za razne najave izmjena 

plovidbenih redova za 2013. godinu, u kojima je bilo razno-raznih stvari, od potpunog  ukidanja nekih linija 

do reduciranja pojedinih linija, ali isto tako smo mi traţili i otvaranje nekih novih linija. Rezime je svega 

ovog je da do sada, na zvaniĉnim sastancima na kojima su nazoĉili, da se ni jedna linija neće ukinuti, 

raĉunajući tu i duţ obalnu liniju. Zadnji put sastanak je bio u ŢGK, u kojoj su se usuglašavali plovidbeni 

redovi, i mi smo u materijalima dobili i duţ obalnu liniju, pod br. 2013, koja bi plovila u sezonskom reţimu 

plovidbe. Dali su, kao Grad, na tu liniju odobrenje. Nakon toga se pojavljuju ovi natpisi u novinama, za koje 

ne moţe reći da ljudi koje to govore nisu relevantni, a to je g. Baldasar, koji je ravnatelj Agencije za linijski 

promet, meĊutim, mora kazati da je u razgovoru s našim saborskim zastupnikom dobio informaciju da je na 

jednom sastanku s premijerom Milanovićem zastupnik dobio stav premijera da za Grad Korĉuli neće biti 

nikakvih reduciranja. Ono što mora istaknuti, a što je bilo izostavljeno s popisa, na spomenutom sastanku, je 

trajektna linija br. 641, Dominĉe-Drvenik, i vezi s time izrazili su svoje protivljenje izostavljanja, i ostali su 

kod svog zahtjeva da se ta linija uspostavi u 2013. godini, i to u razdoblju od 1. svibnja do 30. listopada. Da 

se zakljuĉi, po Gradu, de factu, nema nikakvih reduciranja linija, dakle ostaje sve kako je, i uz ovu duţ 

obalnu liniju, iako Grad za ukidanju te linije nije dobio nikakvu sluţbenu informaciju. Za trajektnu liniju 

Orebić-Dominĉe, dobili smo oĉitovanje da je usvojen naš prijedlog izmjena dviju linija, i to br. 5 i 6, koje su 

prije isplovljavale iz Korĉule u 9,10 i 11,10, i umjesto toga su predloţili, što je prihvaćeno, da umjesto 9,10 

ide u 9,40, da se smanji vremenski razmak izmeĊu dviju linija, a ona umjesto u 11,10 u 11,00, kako bi ostalo 

više vremena za trajekt u Trpnju, koji iz Trpnja polazi u 12,00 sati. 

Mario Sardelić se zahvaljuje na odgovoru, te zamoljava gradonaĉelnika i zamjenika gradonaĉelnika da zbilja 

posvete maksimalnu pozornost trajektnoj liniji Drvenik-Korĉula, jer bi se trebao otvorit tunel kroz Biokovo, 

a s obzirom na dolazak Šengena, 1. srpnja, misli da bi ta linija trebala biti vrlo atraktivna za nas, barem do 

izgradnje mosta.   

Tino Andrijić pita gradonaĉelnika i zamjenika gradonaĉelnika da mu odgovore na neka kraća pitanja, a tiĉu 

se ĉlanka objavljenog na web strani blog Forum mladih SDP-a iz 2009, kada je u Korĉuli bilo predstavljanje 

kandidata za Gradsko vijeće i Gradonaĉelnika, gdje je gosp. Stenek u obrazloţenju motiva svoje kandidature 

naglasio vaţnost zapošljavanja i ostanka ljudi u Gradu, kao prioritet u buduće razdoblju, pa bi molio da mu 

se odgovori što je napravljeno po tom pitanju u ĉetiri godine, pogotovo vezano za poticanje poduzetništva, za 

nezaposlenost itd. Gosp. Ivan Botica „Škafo“ predstavio je program koji se odnosi na mlade i osnivanje 

Centra za mlade, koji bi trebao osigurati brţi pristup informacijama, pomoć pri zapošljavanju te niz ostalih 

sadrţaja bitnih za ţivot mladih u urbanoj sredini, pa ga zanima i taj dio, opet vezan za zapošljavanje, i sjeća 

se nekakve baze podataka studenata, pa pita je li je to saţivjelo ili ne... 

Gradonaĉelnik smatra da se ovdje govori o izbornim pitanja, ali moţe reći, što se njega osobno tiĉe, da 

zapošljavanje smatra jednim od najvećih problema prioriteta, ali naţalost se Korĉula ne moţe izvući iz 

cjelokupne hrvatske situacije, i ona je takva kakva je, ali se nada da će se tih 50-tak radnih mjesta koji će se 

otvoriti u poslovnom centru, ipak biti jedan doprinos tom dijelu, a osobno nikada nije zadovoljan rezultatima 

na tom planu ali koliko će biti to ostali, to je sad pitanje. Definitivno, i dalje je to podruĉje najveće borbe za 

pokušaj oĉuvanje radnih mjesta. Ima puno toga, što se odnosi na oĉuvanje radnih mjesta, i nije samo to 
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pitanje stvaranja potencijalnih mogućnosti već je to i zadrţavanje prije sveg onog što se ima, a za što misli da 

će u narednom periodu biti i još teţe nego je to bilo u ovom periodu. Što se tiĉe baze, ima se bazu, ona je 

formirana u excelu, postoji u podacima Grada, a naĉin na koje se sve to moţe koristiti i da li ćemo to sve 

koristiti ovisi i o svima nama. Pokušali smo dovesti reorganizaciju Gradske uprave do kraja, ali u tome 

nismo uspjeli, jer jednostavno nam financijska situacija ne dopušta. Razgovaramo i odreĊenim 

mogućnostima otvaranja poduzetniĉkih inkubatora, gdje jednostavno ta pitanja nisu do kraja razriješena.  

Tino Andrijić potvrĊuje da pitanje ima veze sa izbornom godinom, i niti bjeţi od toga, jer kada se bliţi 

mandat nekom, vrijeme je da se pogleda što je napravljeno i ostvareno od onog što je bilo obećano, te smatra 

da s obzirom da dolazi iz druge politiĉke stranke, nije ništa neobiĉno da postavlja takva pitanja, moţda su 

ona neugodna. Mora izraziti nezadovoljstvo s odgovorom jer vidi da u Korĉuli, u protekle 3,4 godine, po 

pitanju poticanja poduzetništva nije ništa napravljeno, ako se zapošljavanje nekog u drţavnoj ili ţupanijskoj 

sluţbi smatra rješavanje nezaposlenosti, on to ne smatra. Otvaranje trgovaĉkog centra, s 10-15 radnih mjesta 

u trgovini, ne drţi rješavanje bitnih stvari, jer Grad Korĉula nema niti jedan program poticanja 

poduzetništva, u bilo koje obliku, kako imaju neke druge općine, kao npr. Općina Blato. Misli da je pitanje 

izrazito vaţno jer u ekonomskoj situaciji u kojom se nalazimo, njemu u ovom trenutku na pitanje dat ni jedan 

suvislan odgovor, iz ĉega zakljuĉuje da je dobro primijetio da u protekle tri, pet godina, po ovom pitanju, 

rješavanju ovog problema, od strane Gradske uprave nije napravljeno baš ništa.  

Vjeran Filippi traţi od gradonaĉelnika da izvijesti Gradsko vijeće da li je u odnosu na zadnje Gradsko vijeće 

postignut bilo kakvi napredak u bilo kojem segmentu vezano za gospodarenje otpadom, tj. odlaganja otpada 

na Kokojevici, istiĉući da Splitsko-dalmatinska ţupanija u novom prostornom planu predviĊa i neke lokacije 

za odlaganje komunalnog otpada i na otocima, pa se pita da li se je u meĊuvremenu nešto promijenilo u 

strategiji ministarstva, ako su dopustili planiranje takvih lokacija, ili se moţda radi o krivo prenesenim 

informacijama, pa se planiraju samo reciklaţna dvorišta, ako ne, što se u meĊuvremenu poduzelo, i kada se 

mogu oĉekivati bilo kakva rješenja ili poĉetak rješavanja tog problema. 

Gradonaĉelnik istiĉe da je deponij „Kokojevica“ jedno ozbiljno i sloţeno pitanje. Zna se da „Kokojevicom“ 

gospodari KTD „Mindel“ iz Lumbarde, a mi smo korisnici deponija prema ugovoru. Na deponiju je došlo do 

poţara, došlo je do zatvaranja deponija od strane nadleţne inspekcije, nakon ĉega se je dva puta bilo u 

ministarstvo. Jednom se išlo u ministarstvo sa zahtjevom oko pokušaja pronalaska rješenja, gdje prezentirano 

ono što je prezentirano ovdje u Korĉuli, dakle s alternativnim rješenjima, iz razloga što smatramo da 

ponuĊeni koncept rješenja zbrinjavanja otpada sa ţupanijskim centralnim deponijem, u ovom trenutku je 

jednostavno nije izvjestan niti realan, a boji se da i nije objektivan, jer se boji da u trenutku kada se to i 

dogodi, postavlja se pitanje tko će tu cijenu moći plaćati, jer ako ćemo imati cijenu koja će biti osam do deset 

puta veća nego je to sadašnja cijena, misli da je za to podruĉje otoka, gotovo pa i neprihvatljivo. Iz tog 

razloga je pokrenuta jedna inicijativa, koja je prezentirana Ţupaniji, nadleţnom ministarstvu, sa zahtjevom 

da preispitaju zakonsku odluku da na otocima ne moţe biti zbrinjavanja otpada. Ima se obećanje iz 

ministarstva da će oni to vrlo brzo uĉiniti, i mora reći da je bio iznenaĊen razgovorom u ministarstvu, gdje 

mu odgovorni ljudi iz ministarstva nisu znali odgovoriti da li je to obveza koja proizlazi iz neke 

meĊunarodne konvencije ili pod kojim je kriterijima to uopće došlo u zakon, te se nada da će se vrlo brzo 

rasĉistiti ta situacija, kako bi bili na ĉistu što dalje uĉiniti. Drugo pitanje, ĉime se sada bavimo, je rješavanja 

nastalog problema na „Kokojevici“. Na ovu temu su obavljeni odreĊeni razgovori, napravljeni su odreĊena 

ispitivanja, dogodilo se to da je lokacijska dozvola, koja je izdana za sanaciju i zatvaranje deponija, da se 

ishodila izmjena i dopuna te dozvole, i  to je gotovo, i sada se oĉekuje parcelacijski elaborat, i nakon toga će 

Općina Lumbarda podnijeti novi zahtjev ministarstvu da svoje novo rješenje o izuzimanju odreĊenog 

šumskog zemljišta uskladi sa tim novim površinama, i da se konaĉno razriješi taj problem koji je sada stao na 

putu da se moţe doći do ovjere glavnog projekta. Oĉekuje se da će se ovo riješiti u roku cca 30 dana. Isto 

tako mora istaknuti ĉinjenicu da smo dogovorili razgovore u Fondu za zaštitu okoliša, na ovu temu, da ih 

zamolimo da se u principu na odreĊeni naĉin ukljuĉe u rješavanje ovog problema, jer je oĉigledno da Grad 

Korĉula i Općina Lumbarda sa svojim snagama nisu u mogućnosti da same riješe ovaj problem. Dakle, rijeĉ 

je o jednom poţaru koji se dogodio i kojeg smo mi po rješenju projektanata zatrpali, meĊutim je ĉinjenica da 

se on nije tim zatrpavanjem ugasio, iako je naizgled on daleko manji, ali što se dogaĊa u podzemlju, odnosno 

ispod zatrpanog sloja, teško je sada u ovom trenutku reći. Svakako, inspektorat stoji na stanovištu da neće 

dopustiti nastavka radova na sanaciji „Kokojevice“, a što znaĉi i novo prihvaćanje smeća, dok se poţar 

potpuno ne ugasi, i to je jedna vrlo ozbiljna situacija. Ovom prilikom se ţeli ovako javno zahvaliti 

predstavnicima Općine Blatio, koji su nam dopustili da u ovakvoj sloţenoj situaciji, taj vremenski period 

smeće deponiranom na njihovom odlagalištu „Sitnica“. Misli da naĉelnik Općine Lumbarda ulaţe izuzetno 

velike napore ne bi li pronašli odgovore i rješenja na ove probleme, i besmisleno je uopće razgovarati kako je 

došlo do ovoga, i na koji je naĉin došlo do toga, misli da je pred nama pitanje kako ĉim prije razriješiti ovaj 
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problem, kako doći do potvrde glavnog projekta, kako bi se moglo nastaviti s izvoĊenjem (sanacije 

deponija). Da stvar bude još bude gora, s izvoĊaĉem radova (sanacije) se završilo na sudu, gdje je odrţano 

prvo roĉište, 12-tog ovog mjeseca se oĉekuju vještaci na gradilištu, tako da će i ta situacija biti razriješena. 

Sva ova pitanja su na dnevnom redu i u ministarstvu i Fondu, kako bi pokušali pronaći odgovore, i pokušali 

ih riješiti. 

Vjeran Filippi istiĉe da je njegovo pitanje proizašlo temeljem informacije koja je izašla u tisku vezano za 

novim Prostornim planom Splitsko-dalmatinske ţupanije kojim se planiraju centri za gospodarenje otpadom 

na otocima (Braĉ, Hvar, Šolta, Vis), pa misli da je SD ţupanija dobila nekakav signal Ministarstva 

prostornog planiranja, da moţe planirati te lokacije na otocima, ili se moţda radi samo o pretovarnim 

stanicama, pa je krivo preneseno u tisku, ali ono što je glavni problem, je pitanje kako moţemo uopće 

planirati zbrinjavanje otpada na otocima ako nije dozvoljeno sukladno zakonu, pa je u tom smislu htio 

potaknuti ovo pitanje. 

Vicko Ivanĉević pita u kojoj je fazi izgradnja rotora te poslovnog centra „Tommy“, s obzirom da je sve to u 

krenulo, pa stalo pred sezonu, i kako se je nastavilo, to neće biti gotovo ni do iduće sezone, tj. gdje smo 

trenutno, i što se moţe oĉekivati u nekakvoj kratkoroĉnoj budućnosti. 

Od 19.00 sati sjednici je nazoĉila vijećnica Nika Silić Marojević, čime je kvorum činilo 13 vijećnika. 

Gradonaĉelnik istiĉe da se na rotoru trenutno odvijaju radovi izmještanja vodovoda, gdje je vrijednost tih 

radova nekih 700.000,00 kn, dakle treba izmjestiti kompletnu vodovodnu instalaciju na tom dijelu (obuhvat 

rotora), i dok se to ne izmjesti ne moţe se vršiti daljnje planiranje zemljišta, i zbog toga rotor ĉeka. Što se 

tiĉe rotora, što se tiĉe Grada, ima se dobra vijest, što je de facto kompletno financiranje rotora preuzeo ŢUC, 

tako da će se trošak Grad u rotoru, koji je bio planiran sa 1,9 milijuna, u stvari svesti na daleko manju mjeru, 

morat će se platiti samo rasvjetna tijela na tom podruĉju, dakle to će biti jedini trošak Grada za taj dio 

investicije, a cijelo ostalo financiranje je po dogovoru sa ŢUC i Hrvatskim cestama je preuzeo ŢUC. Dakle, 

u tom dijelu smo postigli odreĊeni dogovor koji je vrlo interesantan, naţalost, ide malo sporije a iz razloga  

koje je ranije naveo. 

Što se tiĉe zgrade „Tommya“, u postupku je izmjena i dopuna graĊevinske dozvole, i prema onom što je 

njemu poznato, u ĉetvrtak je trebala biti predana kompletna dokumentacija, koja je bila traţena, a naţalost, to 

je već treći put da se traţe razliĉite dopune, pa se nada da je ovo zadnji put, a rijeĉ o zahtjevima za 

protupoţarnim mjerama koje treba uskladiti na projektu, ali detalji mu nisu u tom dijelu poznati. Nada se da 

će se nakon toga doći do izdavanja izmjene i dopuna graĊevinske dozvole, kako bi se izvoĊaĉi vratili na 

posao, jer jednostavno ni jedan izvoĊaĉ u današnjim uvjetima nije voljan nastaviti radove a da nema valjane 

papire, jer to iziskuje velike novĉane kazne. Nada se da će sve biti na vrijeme, i da će se uspjeti taj projekt 

ĉim prije izrealizirati, a što je i cilj samog investitora, koji je došao skoro do kraja investicije. 

Vicko Ivanĉević istiĉe da je pitao za rokove s obzirom na tempo koje vidimo svakodnevno, što se tiĉe 

izmještanja vodovodne mreţe, to neće biti gotovo do ljeta, a nadao bi se da se to riješi vansezone, tako da se 

doĉeka ĉetvrti, peti mjesec s spremnim rotorom, i „Tommy“ centrom, ako je ikako moguće. Naime, njemu je 

to izuzetno bitno jer je dugo godina postavljao pitanje, na kojeg je gradonaĉelnik odgovarao da će se riješiti u 

sklopu tog, a to je pristup Osnovnoj školi, pa se nada da će se to u sklopu ovog projekta i to realizirati, kako 

bi djeca znatno sigurnije mogla pristupiti Školi.  

Renato Jurjević svoje pitanje vezuje za turizam, i to u kontekstu da je s vrlo velikim zakašnjenjem dovršen 

Master plan razvoja turizma DNŢ, kao jedan strateški dokument razvoja turizma, pa ga interesira, da li Grad 

Korĉula, ima u planu na temelju tog Plana nastaviti sa razradom tog Plana u finije detalje u kojem će se 

pravcu kretati korĉulanski turizam, i da li će se osnovati neka radna tijela po tom pitanju, a sve ovo iz 

polazišta da je gradonaĉelnik predsjednik TZ Grada Korĉule. 

Gradonaĉelnik istiĉe da je u ovoj dvorani bila prezentacija ovog dijela od strane Ţupanijske TZ. TZ Grada 

Korĉule priprema takoĊer tu prezentaciju, koju će napraviti u kino-dvorani, zato što se oĉekuje dostava veća 

posjeta, gdje će se pokušati pozvati dosta ljudi, koji su nekako aktivni u turizmu, ne svih ali jednu veliku 

većinu. Kroz Turistiĉko vijeće će se formirati partnersko vijeće, po uzoru TZ DNŢ, jedno partnersko vijeće, 

koje bi koordiniralo odreĊene stvari oko izrade Plana. Mora istaknuti da mu odreĊeni elementi tog Plana nisu 

baš jasni, i da će se definitivno morati sjesti s izraĊivaĉima, ţupanom i TZ DNŢ, da se vidi koliko je to 

objektivno a koliko nije objektivno. Mora reći da je zaĉuĊen podatkom, da bi u razvojnom periodu od 

narednih 10 godina dobili još 1000 kreveta u hotelima, a da bi privatni smještaj spao na 70% postojećeg, i 

mora reći da mu to nije jasno, pa se sve ovo mora shvatiti kao radni materijal, i o ĉemu se mora razgovarati, i 

gdje moramo imati svoj stav kada je rijeĉ o pojedinom pitanju, iako misli, da globalno okvire koje sada 

stvori Master plan razvoja turizma DNŢ će za nas predstavljati odreĊenu obvezu, i zato misli da dosta 

paţljivo se treba prouĉiti što tamo piše. S direktoricom TZ je dogovorena ta aktivnost, i ta će se prezentacija 

odrţati, kao što je rekao, u kino-dvorani, kako bi se dala mogućnost što većem broju ljudi da participiraju. 
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Nika Silić Marojević pita gradonaĉelnika u kojoj je fazi i koji su rokovi završetka za zapoĉetu rekonstrukciju 

dijela ceste Korĉula-Raĉišće, i kada će se krenuti s novom trasom ceste Korĉula-Raĉišće. 

Gradonaĉelnik istiĉe da se s ŢUC-om razgovara da u svoj plan stave izradu idejnog projekta nove 

prometnice (cesta Korĉula-Raĉišće), koja je inaĉe planirana u našem Prostornom planu kao i Prostornom 

planu DNŢ, pa je sada na potezu ŢUC da definira idejni projekt, za što se ima obećanje da će to u najkraćem 

roku ući u fazu realizacije. Što se tiĉe trenutne rekonstrukcije dijela ceste Korĉula-Raĉišće, rijeĉ je novcu 

koje ministarstvo putem Hrvatskih cesta plasiralo u Ţupanijske uprave za ceste, dakle, za odreĊene projekte, 

a za podruĉju naše Ţupanije pripalo je nekih 22 milijuna kn, od ĉega za podruĉje Grada Korĉule je 

namijenjeno skoro 7 milijuna kn, za cestu Korĉula-Raĉišće namijenjeno je oko 2,6 milijuna kn, a radovi bi 

trebali biti gotovi do Nove godine. Rijeĉ je o jednom dijelu prema Raĉišće-Babina i jednom dijelu prema 

Babini (Velika Rasoha-Babina), tj. radi se o tri dionice. 

Tino Andrijić pita, a što pita već osam godina, da li ima šansi da se nešto napravi po pitanju restorana 

Liburna, da se do sljedeće turistiĉke sezone to stavi u funkciju, da se nekom to iznajmi, ili kako se već zna, 

da se završi s tom priĉom, koja traje već toĉno 10 godina. 

Gradonaĉelnik istiĉe da će natjeĉaj za Liburnu ići vrlo brzo, dakle, on je u završnoj fazi, i mora istaknuti da 

će se pokušati tekst tog natjeĉaja usuglasiti na meĊustranaĉkom vijeću, na ĉemu će inzistirati, a oĉekuje da bi 

to bilo idućeg tjedna, a kako bi da kada izaĊe natjeĉaj ne bude iznenaĊenja, kako bi usuglasili stavove, jer je 

to i interes svih, i da se to jedan put konaĉno privede kraju. 

Tino Andrijić istiĉe da će oni podrţati svaku inicijativu, u ostalom su je i podrţali prije tri,ĉetiri godine na 

ovom Vijeću jednoglasno, imamo odluku Gradskog vijeća, što tamo, kako i na koji naĉin, i tu odluku 

stavimo van snage, naĊimo se, i sigurno će gradonaĉelnik imati našu podršku, i zaboravit će se sve što je 

bilo, ali da se to  više što je moguće riješi. 

Vicko Ivanĉević pita gradonaĉelnika da li je nešto napravio, odnosno da li nešto planira da se napravi vezano 

za sanaciju oštećenu rive u Sv. Nikoli, rasvjete  u Ul. Bernarda Bernardi i parkiranja u Put sv. Nikole. 

Gradonaĉelnik odgovara da što se tiĉe rasvjete u Ul. Bernarda Bernardi, ona je prema programu GK Stari 

grada trebala ući u fazu realizacije, ali je ĉinjenica da su graĊani samovoljno skinuli odreĊena rasvjetna 

mjesta, i ne ulazeći u to da li su imali pravo na to ili ne, vjerojatno da, sada se trebaju strpjeti dok se to ne 

napravi. Što se tiĉe rive u Sv. Nikole, tu se je došlo do jedne apsurdne situacije, tu je  napravljen projekt, za 

kojeg su u principu stanari Sv Nikole, rekli da ne vrijedi, i tako je to ostalo u nekoj ladici i danas stoji u nekoj 

ladici, ali zna da to nije rješenje, i jednostavno treba pronaći rješenje na koji naĉin to privesti kraju. Što se 

tiĉe izmještaja dizalice, i dalje će se zalagati za izmještaj dizalice, odnosno nju bi uopće trebalo zabraniti 

koristiti jer ona na onom podruĉju ne smije biti, ali je ĉinjenica da dok se ne stvore pretpostavke na drugoj 

lokaciji o kojoj je govoreno, a to neće biti za dva dana, ni dva mjeseca. dizalica će ostati. Slaţe se da je stanje 

rive u Sv. Nikoli vrlo problematiĉno, o ĉemu se razgovara s Luĉkom upravom da se pronaĊe neki modus, da 

tu obalu koliko je moguće saniramo, koji su vezani za velika financijska ulaganja, i nisu vezani za ţelju da se 

nešto ne ţeli napraviti. 

Vicko Ivanĉević istiĉe da ne zna što bi na ovo rekao, jer ovo već godinama slušamo u sliĉnim verzijama, i 

vjerojatno je 260 stupića izuzetno veliki financijski trošak, kao i da se na rivu donese pet kubika betona da se 

riva dovede barem u nekakvo prvobitno stanje koje je bilo prije 5-6 godina. Projekt je bio moţda  

megalomanski, moţda interesantan, i jest da su ljudi na jednoj tribini naĉelno rekli da se ne slaţu s time, ali 

kad bi uvijek tako jednostavno i lagano odustajali od projekata, ne bi ih mijenjali kako nam ih naši sugraĊani 

sugerirali, onda apsolutno ne bi ništa napravili, i misli da je prošlo dovoljno vremena da bi morali krenuti u 

nekakvo drugaĉije, izmijenjeno rješenje, ako ne ide onakvo rješenje, da bi morali ići u mogućnost šetnice 

(Put sv. Nikole) a ne parkiralište za vozila, da bi se jedan ili dva kandelabra trebalo postaviti u roku tri dana, 

a ne ĉekat par godina da se postave. Istiĉe da jedino što se konstantno ljuti na Gradskom vijeću, zbog ĉega je 

malo frustriran, da mi predugo postavljamo ista pitanja, što nije mjesec-dva, nego je to par godina, pet, šest 

ili deset godina, i zato je to prestrašno, jer za jednostavne stvari trebaju biti brza i efikasna rješenja.    

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Julio Marelić, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je stav Odbora da se o predloţenim 

toĉkama 17. sjednice GV moţe raspravljati i da se mogu donositi pravovaljane odluke.  

Rasprave nije bilo. 

Nakon zakljuĉenja rasprave, potpredsjednik Vijeća stavio je predloţeni dnevni red na glasovanje koji je 

glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

2. Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja na podruĉju Grada Korĉule 
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3. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na podruĉju Grada Korĉule u 

2013. godini 

4. Imenovanje ravnatelja Centra za kulturu Korĉula 

5. Inicijativa za pristupanje Grada Korĉule Heritage Europe-Europskoj udruzi povijesnih 

gradova i regija 

6. Iskazivanje da se  kupoprodaja ĉest. zgr. 559/1, k.o. Korĉula, u Korĉuli, ne protivi interesima 

Grada Korĉule 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

1. TOĈKA – Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

Primjedbu na zapisnik sa 16. sjednice imao je vijećnik Tino Andrijić traţeći da se na str. 1. zapisnika u 

drugom redu njegova pitanja rijeĉ „ne“ izmeĊu rijeĉi „nešto“ i „obiljeţava“ izbriše jer on nije takvo nešto 

rekao, a rijeĉ „ne“ bitno mijenja smisao reĉenice. 

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (uz ispravak po primjedbi vijećnika Tina 

Andrijića). 

 

2. TOĈKA – Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja na podruĉju Grada Korĉule  

Uvodno obrazloţenje ispred gradonaĉelnika, kao predlagaĉa, iznio je zamjenik gradonaĉelnika. 

U raspravi su sudjelovali, osim zamjenika gradonaĉelnika, i vijećnici: Vjeran Filippi, Tino Andrijić i Mario 

Sardelić.  

Nakon zakljuĉenja rasprave, potpredsjednik Vijeća stavio je prijedlog Analize stanja sustava zaštite i 

spašavanja na podruĉju Grada Korĉule, u tekstu kako je predloţen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Korčule, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

 

3. TOĈKA – Smjernice za organizaciju i razvoj  sustava zaštite i spašavanja na podruĉju   

                      Grada Korĉule u 2013. godini 

Uvodno obrazloţenje, ispred gradonaĉelnika, kao predlagaĉa, iznio je zamjenik gradonaĉelnika. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zakljuĉenja rasprave, potpredsjednik Vijeća stavio je prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj 

sustava zaštite i spašavanja na podruĉju Grada Korĉule u 2013. godini, u tekstu kako je predloţen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Grada Korčule u 

2013. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

  

4. TOĈKA – Imenovanje ravnatelja Centra za kulturu Korĉula 

Uvodno obrazloţenje predloţenog Zakljuĉka vezano za rješavanje pitanje imenovanja ravnatelja Centra za 

kulturu (radni materijal), iznio je gradonaĉelnik, a kojim se nalaţe Upravnom vijeću centra za kulturu 

Korĉula da sukladno ĉl. 38. st. 1. Zakona o ustanovama imenuje ravnatelja Centra, ujedno se nalaţe UV da 

pokrene postupak usklaĊivanja odredbi Statuta u smislu kako je u prijedlogu Zakljuĉka odreĊeno. 

Ujedno u okviru rasprave u okviru ove toĉke, gradonaĉelnik je predloţio i drugi Zakljuĉak (radni materijal) 

koji se nalaţe i Upravnom vijeću Ustanove „Športski objekti Korĉula“ da pokrene postupka usklaĊenja svog 

Statuta u smislu kako je u prijedlogu Zakljuĉka odreĊeno. 

Robert Luĉić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno prihvatio prijedlog gradonaĉelnika da Gradsko vijeće donese predloţeni Zakljuĉak vezan za 

imenovanje ravnatelja Centra za kulturu Korĉula. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tino Andrijić i Vjeran Filippi. 

Nakon zakljuĉenja rasprave, potpredsjednik Vijeća stavio je oba prijedloga Zakljuĉaka, u tekstovima kako su 

predloţena u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlozi oba Zaključka, u tekstovima kako su predloženi u radnom materijalu, usvojeni su jednoglasno. 

 

5. TOĈKA – Inicijativa za pristupanje Grada Korĉule Heritage Europe-Europskoj udruzi   

                       povijesnih gradova i regija 

Uvodno obrazloţenje ispred gradonaĉelnika, kao predlagaĉa, iznio je zamjenik gradonaĉelnika. 

Rasprave nije bilo. 
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Nakon zakljuĉenja rasprave, potpredsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju inicijative za 

pristupanje Grada Korĉule Heritage Europe-Europskoj udruzi povijesnih gradova i regija, u tekstu kako je 

predloţen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju inicijative za pristupanje Grada Korčule Heritage Europe – Europskoj 

udruzi povijesnih gradova regija, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

 

6. TOĈKA – Iskazivanje da se  kupoprodaja ĉest. zgr. 559/1, k.o. Korĉula, u Korĉuli, ne protivi   

                       interesima Grada Korĉule 

Uvodno obrazloţenje, kao predlagaĉ, iznio je gradonaĉelnik. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Tino Andrijić i gradonaĉelnik. 

Nakon zakljuĉenja rasprave, potpredsjednik Vijeća stavio je prijedlog Zakljuĉka o iskazivanju da se 

kupoprodaja ĉest. zgr. 559/1 k.o. Korĉula u Korĉuli ne protivi interesima Grada Korĉule, u tekstu kako je 

predloţen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o iskazivanju da se kupoprodaja čest. zgr. 559/1 k.o. Korčula u Korčuli na protivi 

interesima Grada Korčule, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno. 

 

Završeno u 20.27 sati. 

 

                                                                                                                                         POTPREDSJEDNIK      

                                                                                                                                       GRADSKOG VIJEĆA                       

                                                                                                                                              Marinko Paţin             


